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PROVINCIALE DRENTSCHE en ASSER COURANT 

DINSDAG 22 DECEMBER 1891 

 Smilde, 19 Dec. Hedenavond werd ten huize van de wed. Homan eene vergadering der Landbouw-

vereeniging alhier gehouden, welke door 42 leden werd bijgewoond en gepresideerd door den 

voorzitter, den heer R.C. Hazewinkel. 

De notulen der vorige vergadering, d.d. 14 December, werden door den secretaris voorgelezen en na 

eene aanmerking, wegens eene kleine nauwkeurigheid, goedgekeurd. 

1. Ballotage. 

Acht nieuwe leden hadden zich aangemeld, welke allen werden toegelaten. 

2. Benoeming van twee leden van ’t bestuur wegens periodieke aftreding. 

De voorzitter benoemde als stemopnemers de heeren J. Hoogerbrugge en H. Fledderus. 

Bij de daarop gevolgde stemming bleek, dat op J. Hoogerbrugge 24, H. Fledderus 23 en op de 

aftredende leden ieder 15 stemmen waren uitgebracht. 

De voorzitter wenschte de heeren Hoogerbrugge en Fledderus geluk met hunne benoeming en vroeg 

of zij de benoeming zich lieten welgevallen. 

De beide benoemden verklaarden zich eenige dagen van beraad te willen voorbehouden. 

3. Benoeming van eene commissie voor herziening van ’t Reglement. 

De voorzitter verzocht de vergadering om eene commissie van drie leden te willen benoemen. 

Een der leden stelde voor om terug te komen op het besluit in de vorige vergadering genomen. 

volgens dat besluit moet het reglement worden veranderd en spreker acht dit onnoodig en 

ongewenscht. 

De voorzitter was deze meening niet toegedaan en niet genegen om dit voorstel in stemming te 

brengen. 

Na aansporing van meer dan eene zijde en na deliberatie met de andere bestuursleden bracht de 

voorzitter het voorstel, om alsnog terug te komen op het in de vorige vergadering genomen besluit, 

in omvraag. 

Genoemd voorstel werd met groote meerderheid van stemmen aangenomen. 

4. Jaarverslag. 

De secretaris, de heer L. Boersma, las het verslag voor van de werkzaamheden in 1891. Dat hij dit 

verslag beknopt heeft opgemaakt vindt hierin zijn oorzaak, dat hij nog slechts zeer kort als secretaris 

in functie is en alzoo niet van alle bescheiden heeft kunnen kennis nemen. 

De voorzitter dankte de secretaris voor het uitgebracht verslag en stelde voor dit voor notificatie aan 

te nemen. 

5. Mededeelingen. 

De voorzitter deelde mede, dat de partij lijnkoeken, waarvan sprake was in de vorige vergadering, 

juist toevallig geheel was uitverkocht. Hij deed nu de mededeeling omtrent een brief van een 

olieslager te Veendam, welke genegen is voor billijken prijs lijnkoeken franco Assen te leveren. In 

deze brief waren geene garantiecijfers genoemd, doch de voorzitter heeft dien fabrikant zelf bezocht 

en deze heeft hem mondeling verzekerd, dat hij zeer goede lijnkoeken met goed gehalte zou leveren.  

Niemand vroeg hieromtrent het woord en deed bestellingen. 

De voorzitter deed vervolgens nog eenige mededeelingen omtrent Sesamkoeken, lijnmeel, 

vleeschvoedermeel, serradella enz., waarmede de agenda was afgehandeld. 

De vragenbus bevatte twee vragen: eene omtrent veeartsenijkundige hulp en de ander omtrent het 

wegen van melk. Nadat deze vragen waren beantwoord en niemand meer het woord verlangede 

sloot de voorzitter de vergadering. 

Smilde – Schoolgeld. 

BURGEMEESTER en WETHOUDERS van Smilde brengen ter kennis van belanghebbenden, dat ter 

Gemeente-Secretarie, gedurende 5 maanden, ter inzage zullen liggen: 

a. het eerste suppletoir kohier van het schoolgeld voor de dagschool en 

b. het primitief kohier van het schoolgeld voor het herhalingsonderwijs. 

Smilde, 21 Dec.1891.     De Burgemeester, M.A. HOOGERBRUGGE. 

De Secretaris, S. KOOGER. 


